
Po meczu, który dał Jeziorakowi awans. Krótka rozmowa z
Andrzejem Sobiechem [WIDEO]
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Zwycięstwem aż 8:0 z LZS-em Jamielnik ekipa iławskiego Jezioraka zapewniła sobie awans
do A-klasy. Przed naszą kamerą i mikrofonem Wiesława Raczkowskiego po tym spotkaniu
wystąpił prezes klubu Andrzej Sobiech.

Zapraszamy do wysłuchania jego opinii o sobotnim spotkaniu. Andrzej Sobiech zdradza też, że klub
już myśli o wzmocnieniach przed podjęciem rozgrywek w wyższej klasie.
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